
      

      

Protokoll 

Styrelsemöte Landsbygdsalliansen  

Tid: måndag 27 augusti 17,00-19,00 

Plats: NUAB 

Närvarande:   Bengt Grindelid-Blidsberg,  Gösta Knutsson- Kölingared,  Tomas Jacov- Kölingared, 
Steen-Åke Larsson- Nitta, Gunilla Ideström-Knätte, , Torbjörn Ottosson, Margareta Persson- Trädet, 
Charlotte H Svensson-NUAB. 

 

 

1. Mötets öppnande 

ordförande Tomas Jacov hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 

2. Val av protokolljusterare 

Till protokolljusterare valdes Bengt Grindelid 

 

3. Godkännande av dagordning 

dagordningen godkändes  

 

4. Föregående mötesprotokoll 

Godkändes utan kommentarer 
 
 

5. Ekonomi 

Bengt presenterade att föreningens ekonomi ser god ut och vi har ca 14 000 kr på 
kontot. 
 

6. Kostnadskrävande projekt/bidragskriterier 

Inga nya ansökningar har inkommit. 

 

I juni var Steen-Åke, Bengt och Lotta i Södra Säm och tittade på det kulturhistoriska 

område som gjorts iordning med bla rekonstruktion av ett gammalt kapell, 

vandringsstig med informationstavlor, parkering mm. Projektet har redovisat 



administrativt men nu har vi även tittat på resultatet vilket var jättefint. Finns bilder 

på vår hemsida som tagits av Steen-Åke. 

 

Planerar att åka och titta även på det projekt som genomförts i Grönahög. 

 

Hur skall vi få fler föreningar att söka de bidragspengar som finns? Förslag på projekt 

kan läggas upp på hemsida och FB för att inspirera.  

 

7. Medlemsmöte sep-okt 

Nytt medlemsmöte i sep-okt med temat vägnät och belysning. Lotta har kontaktat 

Johan Persson som arbetar med trafik och infrastrukturfrågor och bett honom lyfta 

frågan om deltagande med Andreas Ekman och återkomma under v 35.   

 

8.   Laget runt 

Kölingared: fortsatt arbete med vandringsleder. Deltar i Cykel och 

vandringsfestivalen 1 sep.  

Byggnadsvårdsläger och trädgårdsläger även i år 

Handelsbod har öppnats där tidigare varit loppis. 

Kölaby: Kommunala lekplatsen har fått en ny linbana istället för den gamla som 

kommunen först bara tog bort. Även badplatsen har röjts och rensats så att det nu 

går att bada där. 

Fornstugan har hållits öppen vid ett par tillfällen. 

Tipspromenader som vanligt och snittet har varit ca 300 pers/tillfälle 

Maskinträffen 26 aug och ca 3000 besökare och i år var det 16:e året. 

Traktorutflykt som startar på torget i Trädet, 43 ekipage 

Mopperace med ca 150 mopeder 

Har hållit ett gemensamt möte mellan föreningarna för att hitta 

samarbetsmöjligheter och det genererade att två fotbollsmål och 2 bollar sattes upp 

och erbjöds till alla barn och ungdomar. Full aktivitet. 

 

Knätte  Midsommarfirande, slåtter i Knätte Kullar som samhällsföreningen håller i. 

Musteriet är öppet 5 lördagar. Skall vara med i Ulricehamn vid Vattenverket på 

Kulturarvsdagen och bjuda på must. 

Deltog i Arkeologidagen. 

 

Blidsberg: tipspromenader under sommaren, samhällsföreningen har tagit över 

scouternas kanoter och skall försöka köra igång uthyrning nästa år. Basta kvarn håller 

öppet hela året. Går inte att genomföra ankracet pga vattenbrist. 

Bygdegården drar igång sin gympa och träning igen ca 25-30 pers / tillfälle 

 

Nitta: motionsspåret behöver upprustas både underlag och belysning och detta 

ansvar kommer samhällsföreningen ta över från idrottsföreningen. 



 

9. Nästa möte 

Medlemsmöte hållas i Varnum Västanå. Lotta bokar. 

Lotta återkoppla information till styrelsen när tid och dag är bestämt. 

 

10. Övriga frågor 

• Inga övriga frågor 

 

 

11. Mötets avslutande 

Ordförande tackar och avslutar mötet  

 

 
________________________  _________________________ 
Ordförande Tomas Jacov     Sekreterare Charlotte H Svensson 
 

 
________________________   
 Justerare Bengt Grindelid  


